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БЕОГРАД - Потпредседник Владе Божидар Ђелић очекује да Европска унија ове године
позитивно одговори на захтев Србије за добијање статуса кандидата, а Форум Србија -
ЕУ који Влада организује сутра у Београду биће прилика да се европским партнерима
још једном покаже напредак начињен на том путу, рекао је Ђелић у интервјуу Танјугу.

  

"То је велики изазов и велика битка коју водимо да Србија не буде у ситуацији
Македоније, која још од 2005. године има статус кандидата, али и даље нема датум за
почетак преговора", нагласио је Ђелић.

  

Подсетивши да ће Европска комисија објавити своје мишљење о напретку Србије 12.
октобра, Ђелић је рекао да је пред Србијом да заврши започети посао - да усвоји закон о
реституцији и закон о јавној својини, да пружи додатни доказ да предано ради на
сузбијању корупције и организованог криминала, и да реши одређена питања која су
покренуту у дијалогу са Приштином.

  

"То је оно што је остало да се уради и верујем да је то на дохват руке", додао је Ђелић.

  

Упитан који су конкретни услови везани за Косово, а које Србија мора да испуни до
кандидатуре, Ђелић је рекао да се "још од децембра прошле године зна да су то
царински печати и представљање косовских званичника на регионалним европским
форумима".
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"Значи, никакво признавање, нити било шта друго, односно никакви додатни захтеви у
дијалогу, осим та два питања", истакао је Ђелић.

  

На питање да ли би хапшења функционера осумњичених за високу корупцију била
подстрек додељивању кандидатуре, Ђелић је рекао да "људе не треба хапсити да би се
ишло брже ка ЕУ, већ због нас самих, али да је битно да се настави тренд који смо до
сада имали у случајевима организованог криминала и нарко дилера".

  

(Танјуг)
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